
Zápis č. 1 /2015 

ze zasedání Zastupitelstva obce Mezná, konaného dne 21.2.2015 od 19.30 v 
kanceláři OÚ 

Přítomni: Ing.Pražma Václav, Švarc Lukáš., Štefan Lukáš, Vladimír Bouška, Mgr. 
Romana Chvojková 

Omluveni:Vlastislav Štefan, Havelda Jiří 

Hosté: Věra Hájíčková, Ing.Jan Kocmich, Božena Chalupová, Milena Žítová, Jan 
Fiala 

Přítomna je nadpoloviční většina zastupitelů obce, zastupitelstvo je 
usnášeníschopné. 

Zápis provede: Mgr.Romana Chvojková 

Ověřovatelé zápisu: Lukáš Štefan, Lukáš Švarc 

Program zasedání: 

1. Zahájení a schválení programu zasedání 

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Usnesení z předešlého zasedání 

4. Jednací řád 

5. Odměny zastupitelů od 1.1.2015 

6. Rozpočtové opatření č.8 z roku 2014 

7. Inventura 2014 

8. Zpráva kontrolní výbor KV4/2014 

9. Zpráva finanční výbor FV4/2014 

10.Výsledek hospodaření za rok 2014 

11.Smlouva ASPIDA s.r.o. 

12.Program obnovy venkova od 2015-2020 

13.Dětský karneval 



14.Kronika 

15.Přezkum hospodaření obce Mezná za rok 2014 

16.Různé 

17.Diskuze, závěr 

1.Místostarosta přivítal přítomné zastupitele, hosty ,zahájil zasedání a přečetl 
program zasedání. Zastupitelstvo schvaluje program zasedání. 

2. Místostarosta jmenoval zapisovatelkou Mgr.Romanu Chvojkovou a ověřovatele 
Lukáše Švarce a Lukáše Štefana.Zastupitelstvo schvaluje. 

3. Ing. Pražma přečetl usnesení z minulého zasedání.Zastupitelstvo schvaluje. 

4. Mgr. Romana Chvojková navrhuje změnu v jednacím řádu. Zastupitelstvo 
schvaluje. 

Ing. Jan Kocmich se dotazuje, zda bude jednací řád na internetu. Bude řešeno po 
dohodě s Radkem Kolářem. 

5. Zastupitelstvo si schválilo odměny ve stejné výši, jako v minulém roce,výše 
odměn v příloze. 

6. Zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření č.8. 

7. Zastupitelstvu byla předložena zpráva inventurní komise ze dne 25.1.2015 

8. Lukáš Švarc přečetl zprávu kontrolního výboru. Zastupitelstvo schvaluje. 

9. Mgr. Romana Chvojková přečetla zprávu finančního výboru. Zastupitelstvo 
schvaluje. 

10. Ing. Pražma přečetl výsledek hospodaření za rok 2014, který skončil přebytkem 
43.220,67 kč. 

Zastupitelstvo bere na vědomí a schvaluje. 

11. Místostarosta navrhuje prodloužení smlouvy s firmou Aspida. Zastupitelstvo 
schvaluje. 

12. Zastupitelstvo bylo seznámeno s návrhem starosty do programu obnovy 
venkova 2015-2020 



13. Mgr. Romana Chvojková seznamuje zastupitelstvo s náklady na maškarní 
karneval, které činily 3.417 kč. Zastupitelstvo schvaluje. 

14. Zastupitelstvu byla přečtena zpráva od Jana Koláře(viz. příloha) a na základě 
jeho žádosti byla schválena částka 1500 kč na vytištění elektronické kroniky obce 
Mezná. 

15. Místostarosta seznámil zastupitele s interním auditem provedeným k 18.2.2015 
s výsledkem: 

Nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

16. Zastupitelstvo schválilo pokácení borovice na soukromém pozemku p. 
Steinochra, která ohrožuje okolní budovy a narušuje plot. 

17. Ing. Jan Kocmich se dotazuje proč nebylo v minulém zápise nic o dotazu paní 
Vaňkové na pódium. Paní Hájíčková vyslovuje názor, že budova je nevzhledná. S 
tím většina zastupitelstva souhlasí. Padají různé návrhy na řešení. K tomuto tématu 
se zastupitelstvo vrátí na příští schůzi. 

Vladimír Bouška navrhuje přistavit kontejner a odklidit nelegální skládku na 
obecním pozemku. 

Vladimír Bouška navrhuje schovat kontejnery na tříděný odpad do proluky, dále od 
komunikace. Lukáš Švarc sděluje, že je nutné to projednat s firmou AVE, aby 
nevznikly komplikace při odvozu odpadu. 

Ing. Jan Kocmich se dotazuje proč nejsou zápisy na internetu. Místostarosta 
navrhuje, že se zápisy na internet budou dávat. 

V Mezné dne 25.2.2015 

Ověřovatelé zápisu: Lukáš Štefan 

Lukáš Švarc 

Vyhotovila: Mgr. Romana Chvojková 

 

 

 

 



 

USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MEZNÁ 

Ze zasedání č. 1/2015 ze dne 21.2. 2015 

1/01/2015 Zastupitelstvo schválilo program zasedání č. 1/2015. Hlasování: 5 ano, 
ne 0, zdržel se 0. 

1/02/2015 Zastupitelstvo schválilo zapisovatelku Mgr. Romanu Chvojkovou a 
ověřovatele Lukáše Štefana a Lukáše Švarce. Hlasování: 5 ano, ne 0, zdržel se 0. 

1/03/2015 Zastupitelstvo schválilo usnesení ze Zasedání č.12/2014 . Hlasování: 5 
ano, ne 0, zdržel se 0. 

1/04/2015 Zastupitelstvo schválilo změnu v jednacím řádu. Hlasování: 5 ano, ne 0, 
zdržel se 0. 

1/05/2015 Zastupitelstvo schválilo odměny zastupitelům od 1.1.2015(viz. příloha). 
Hlasování: 5 ano, ne 0, zdržel se 0. 

2/06/2015 Zastupitelstvo bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 8. (viz. příloha). 
Hlasování: 5 ano, ne 0, zdržel se 0. 

1/07/2015 Zastupitelstvo vzalo na vědomí výsledek inventury za rok 2014. 
Hlasování: 5 ano, ne 0, zdržel se 0. 

1/08/2015 Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu kontrolního výboru. Hlasování: 5 
ano, ne 0, zdržel se 0. 

1/09/2015 Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu finančního výboru. . Hlasování: 5 
ano, ne 0, zdržel se 0. 

1/10/2015 Zastupitelstvo schválilo výsledek hospodaření za rok 2014,přebytek 
43220,67Kč.. 

Hlasování: 5 ano, ne 0, zdržel se 0. 

1/11/2015 Zastupitelstvo schválilo prodloužení smlouvy s firmou ASPIDA s.r.o.. 
Hlasování: 5 ano, ne 0, zdržel se 0. 

1/12/2015 Zastupitelstvo schválilo body do programu obnovy venkova od 2015-
2020. Hlasování: 5 ano, ne 0, zdržel se 0. 

1/13/2015 Zastupitelstvo schválilo finanční náklady 3.417,- na dětský karneval. 
Hlasování: 5 ano, ne 0, zdržel se 0. 



1/14/2015 Zastupitelstvo schválilo částku 1.500 kč na vytištění elektronické 
kroniky. Hlasování: 5 ano, ne 0, zdržel se 0. 

1/15/2015 Zastupitelstvo bylo seznámeno s přezkumem hospodaření za rok 
2014,výsledek: 

Nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

Hlasování: 5 ano, ne 0, zdržel se 0. 

1/16/2015 Zastupitelstvo schvaluje poražení borovice v soukromé zahradě. 
Hlasování: 5 ano, ne 0, zdržel se 0. 

1/17/2015 zastupitelstvo bere na vědomí poznámky občanů. 

V Mezné dne 25.2.2015 

Mgr. Romana Chvojková Ing Václav Pražma 

 


